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Karlskoga Budoklubb

Styrelsemöte 2024-03-10
Närvarande
Mats Werf, Jan Hellqvist, Daniel Berndt, Christian Hoffstedt, Per Eriksson, Frank Wartig, Simon Barrestål, Anna Lindau

1. Mötets öppnande
Ordförande Jan Hellqvist öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Kassörens rapport
● Klubbens totala tillgångar är just nu 118 376,87 kr.
● Simon har skickat protokoll till Nordea och meddelat angående att nye ordförande ska få tillgång till

internetbanken. Inväntar svar.
● Simon har påbörjat registrering av bankkonto till laget.se. Behövs information och signering av

ordförande innan 15 mars.
● Utrustning ca 5000kr utrustning (kettlebells) som ska bli sponsrat från Svenska Judoförbundet.

4. Lokalen
● Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte.
● Ärenden till kommunen:

○ Förråd för mattor. Eventuellt kan vi få ett förråd från kommunen på annat ställe. Punkten togs
upp med kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -kvarstår

○ Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagits upp med kommunen. -kvarstår
○ Ta över Innebandyns nuvarande Kansli? -kvarstår
○ Städning av herrarnas och tjejernas omklädningsrum samt korridoren utanför dessa -kvarstår

● Angående att köpa in TV inklusive väggfäste till klubben. Janne och Christian ska köpa in, budget ca
5000 kr. -kvarstår

● Vi har samarbeten med IpponGear Tyskland, 30% rabatt samt hos Rebelz 15% (kod ”KBK”). Christian
lägger upp en banner med denna information på laget.se.

● Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Efter mycket jobb, många samtal och möten har vi tyvärr
fått ett nej från Folkhögskolans huvudman samt styrelse. Mycket pengar och en oro för profilering från
Folkhögskolans sida om en dojo byggs på området. Dojoprojektet i sig lever vidare, dels med
förhoppning om att kunna knyta ihop olika träningsytor både för Karlskoga budoklubb och
budoutbildningarna på skolan. Utbildningarna växer och mår bra och det börjar behövas mer utrymme.
19 mars blir det ett möte med bland annat Folkhögskolans rektor för att titta på möjliga lokaler.
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● Budoklubbens gym. De större maskinerna ska forslas bort. Frank har köpt in kettlebells. Skivstången
behåller vi. Tord önskar byta ut en benpress. Fixa en hylla/viktställ att lägga de fria vikterna på. Judo
använder dessa. Nordic Fighter kan ge förslag på hur ytan kan formas. Blir gymmet fint kan det bli mer
attraktivt att träna där. Styrketräning kan ingå i judoträningen när ungdomarna blivit äldre.
Rehabmöjligheter. Christian föreslår ett gemensamt inköp av en assaultbike, han ska ta fram en offert.
Gemensam genomgång av gymmet föreslås. Planen: Söka stöd, sedan budgetera. -kvarstår

● Janne fixar en låda som vi kan ha i entrén till kvarglömda saker.
● Desinfektionsmedel gjort för mattorna vore bra att köpa in. Christian har kollat upp. Avvaktar med

inköp tills rätt sort finns inne. -kvarstår.
● Vi har behov av förråd för mattor. Behövs innan vi köper in nya. Vi behöver nya mattor för att kunna ha

vår tävlingsverksamhet (pokaljakten). Tre tatamis ska kunna erbjudas samtidigt under tävling.

5. System, hemsida och sociala medier
● Närvarorapportering upp till 25 års ålder, viktigt att komma ihåg att rapportera!
● Mats har uppdaterat ordförandemejladressen.
● Påminnelse: Får sektionsledare fakturor så vidarebefordra till Simon.

6. Nycklar
● Nycklar och taggar registreras nu på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare.
● Janne är kontaktansvarig mot kommunen.

7. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier, utdrag belastningsregister.
● Inget att rapportera.
● Belastningsregistret – Stående punkt. Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig

sektionsledare som registrerar i laget.se. Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid
styrelsemöte.

○ Sektionsledare kollar upp så att alla i ens grupp har lämnat in utdrag till nästa styrelsemöte.
Fem personer behöver uppvisa.

8. Ju Shin Jutsu
● Detta har hänt sedan föregående möte:

○ 10-11:e februari deltog sektionen på stilläger i Vingåker. Daniel instruerade, Jonas och Elliot
tränade.

○ Mats höll sportlovsaktivitet, tisdag och torsdag. Tyvärr svalt intresse.
○ Mats har haft fallträningskurs på torsdagseftermiddagar.

● Händer i närtid:
○ 23-24:e mars är det Danläger i Vetlanda. Daniel och Simon planerar att deltaga.
○ Lördagen den 6:e april kommer vi sannolikt ha stilrådsmöte i Karlskoga med efterföljande

träning. Daniel har således bokat lokalen på laget.se.
○ 28:e april planerar vi att ha en samträningsdag för juniorer, tillsammans med

Kampsportsklubben Mifuné och Katrineholms Karateförening, i Örebro.
○ 4-5:e maj har vi ett Stilläger för alla grader i Karlskoga.

http://laget.se/
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○ 1:a juni har vi ett event planerat för Eurenco Bofors. Daniel har således bokat lokalen på
laget.se.

● Datum för JSJ träningsläger i Karlskoga Budoklubbs lokaler för 2024 har bestämts till 4–5/5 samt
19–20/10.

● “Senior i Fokus” ska komma hit den 4/4 och få prova på fallteknik med Mats.

9. Judo
● Tävlingar:

○ Vi hade tävling med barnen 11/2. med 1. Pokaljakten i Lindesberg. 20 deltagare från vår klubb
(1/4 del av alla deltagare) 5 guld, 3 silver, 7 brons.

○ Nästa tävling är den 14/4. i Grums.
● Utbildning:

○ En tränare deltog vid NPF utbildning av RF- SISU den 6/2.
● Redskap:

○ Kläderna från Intersport har kommit.
○ Vi köpte in även kettlebells och en frekvensstege och fick kostnader tillbaka från Svenska

Judoförbund som stöd. (värde 4836kr)
○ Nya dräkter är också beställda, men blev tyvärr försenade pga situationen vid Jemen. Borde

komma närmaste veckorna.

10. Gracie Barra

● 10/2 deltog flera av oss på Storfors jubileumsläger. Uppskattat och roligt.
● 17/2 var fem tävlande på BJJ nation tillsammans med två coacher. Samarbete med Karlskoga FHS.
● Eventuellt har vi önskemål om tävling 16-17/3 i Stockholm.
● Vi har delat ut tre streck sedan föregående möte.
● NPF-utbildningen i februuari. Givande att ha diskussioner med andra föreningar.
● 11-12/5 på jubileumsläger i Köping för att instruera.

11. Yagyu Shingan Ryu

● Det anordnas en minnesstund för Shimazu Sensei i Japan den 16e mars. Jag har blivit inbjuden men
kommer inte att delta fysiskt. Däremot har jag och Sarah Lappin anordnat ett blomsterarrangemang och
hälsningar från oss och alla medlemmar inom "Shi Sei Kan Dojo".

● Hosobuchi, Akihisa kommer att besöka oss i Sverige mellan den 1-6 maj. Han kommer, tillsammans
med Per, att hålla ett seminarium helgen 4-5 maj på Folkhögskolan. Vi har då även gäster från Frankrike
och Schweiz. Våra franska gäster kommer att stanna och träna tillsammans med oss på skolan fram till
den 10 maj.

● Den 11-12 maj är Per inbjuden att undervisa på ett mix-läger i Köping. Han är inbjuden som
bjj-instruktör men det kan komma att bli uppvisning i Yagyu Shingan ryu.

● Nästa närträff med Koryu-kursen är helgen 16-17/3 på Folkhögskolan.

http://laget.se/
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12. Övrigt

● Städdag 21/4, Christian lägger ut info på laget.se.
● Utbildning om styrelsearbete har varit på tal, men ingen bra tid för detta hittades. Mats mejlar Kristin

igen och hör om nya möjligheter.
● Klubbens stadgar är i behov av att ändras. Mats tar upp att Riksidrottsförbundet har en stadgamall -

tankar om att det är en bra idé att arbeta mot denna mer uppdaterade mall. Mötet instämmer.
● Judo vill ha ett klätterrep i dojon. Vi behöver fråga kommunen om att ordna ett fäste i taket för detta.

Jan ska höra av sig till dem.
● Städning ute i entrén och pentryt behöver ses över lite extra, matrester och dammråttor under borden.
● Problem med att faktor inte kommer fram för JSJ. Fakturor till juniorerna dirigeras inte om till

målsman. Diskussion om att medlemmen har en primär epost som fakturan går till trots minderårig.
Verkar inte vara konsekvent mellan sektionerna. Jan utreder varför det skiljer sig.

● Anna kommer skicka ut dagordning och samla in uppgifter om sektionerna inför varje styrelsemöte.
● Flyttar nästa styrelsemöte den 12/5 pga hög frånvaro då. Flyttas till fredagen 26/4, kl.19.

13. Nästa möte
Nästa möte är den 26/4, kl.19.

14. Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.


